
Verslag bestuursvergadering 5 november 2024 CONCEPT
Aanwezig: Eugene van Well (voorzitter), Yvonne Abels (algemeen bestuurslid), 
René Smit (webmaster), Wim Klijn (penningmeester, notulist).

1. Hoe gaat het met een ieder?
Wim bezocht het landelijk penningmeesteroverleg.
De conceptbegrotingen en ~toelichtingen 2025 van Nivon en NVH werden toegelicht 
door Ron Manuel (voorzitter) en Ed Smit (penningmeester) en besproken met de 
ruim 20 aanwezigen.
René volgde een landelijke bijeenkomst van Nivon over websites. Er waren 
aanwezigen van de geledingen huizen, reizen, afdelingen en wandelorganisatie.
Voor de verspreiding van onze nieuwsmail via La Posta is het nodig in de toekomst 
een soort domeinnaam te nemen om te voorkomen dat de nieuwsmail (massaal) in 
spambussen komt. René regelt dit verder met het centraal bureau (Maartje 
Gerritsen).
Yvonne vond de vrijwilligersbijeenkomst niet geslaagd (zie dat agendapunt).
Eugène kampte met ziekte de afgelopen tijd.

2. Notulen 8 oktober 2024
Goedgekeurd met de kanttekening dat de Conferentie Nivon-100 “Terug naar de 
toekomst” op 16 november is. De Nivonraad is verplaatst naar 14 december 2024.
Aktiepunten:
Eugène kon zijn actiepunten 1, 4, 6 en 7 niet uitvoeren wegens ziekte.
Punt 2 navraag factuur Nivon-postzegels bij centraal bureau is gebeurd.
Punt 3 excursie voedselbos Nieuwegein wordt excursie voedselbos Haarzuilens, 
voorbereiding Yvonne en René. Wandeling 3 volkstuinen Utrecht Noordoost wordt 
p.m.-punt.
5. Stoelen Dijkzicht voor Jeudi is niet gelukt. Stoelen Jeudi wordt p.m.-punt.

3. Voorbereiding Nieuwjaarsbijeenkomst
Datum en tijd Nieuwjaarsbijeenkomst: zondag 19 januari 2025, 13.30 u – 16.30 u.
René informeert Yvonne wie de jubilarissen zijn op basis van de actuele ledenlijst die
hij recent ontving.
Yvonne zal de catering verzorgen en de daarbij nodige helpende handen regelen.
Voor de verzending van de nieuwsmail waarin onze leden uitgenodigd worden 
mikken we op begin december. Verder in die nieuwsmail het artikel over huisvesting 
van Wim (na aanpassing huidige versie) en wellicht nog iets over de conferentie van 
16 november met vooruitblik 2025 en 2030.

4. Terugblik vrijwilligersbijeenkomst
Er was weinig tot geen respons op de vraag naar versterking van het bestuur, het 
doel van de bijeenkomst werd onduidelijk gevonden en niet alle aanwezigen 
participeerden in het gesprek. Yvonne ervaarde een tegenstelling met wandelen, 
waar men elkaar meer draagt. 
Positief punt was dat Kees Blomhert een actieve inbreng had ook namens Jeudi / 
Ardy Kuipers. Als andere mogelijkheden om de binding bestuur-
activiteitencoördinatoren te verbeteren werden genoemd:

- koppelen aan de ALV of een of meer bestuursvergaderingen;
- als lid van het bestuur meewandelen;



- voortborduren op “successen” zoals de vorige nieuwjaarsbijeenkomst. 
Zie verder het verslag dat Yvonne maakte van de vrijwilligersbijeenkomst. 

 
5. Stoelen
Stoelen voor Jeudi (10 stapelbaar zonder leuning) wordt pm-punt.
De vier harde houten stapelstoelen worden verplaatst naar de hal met bekendmaking
in de groepsapp van Vechtensteinlaan 12-16.

6. Pandproblemen
Het verwarmingsprobleem is tijdelijk opgelost. City Estate BV moet nog verdere actie 
ondernemen. De parkeerplaatsperikelen zijn nog niet opgelost.

7. LAW en museumbezoek 
De Lange Afstand Wandelingen worden qua ov als te ver weg en tijdrovend ervaren. 
Saskia gaat stoppen met de voorbereiding van deze wandelingen.
Een groep heeft afgesproken dat bij toerbeurt 2 personen een (makkelijker 
bereikbare) zaterdagwandeling voorbereiden. (Seizoenswandeling blijft op zondag).

8. Frequentie vergaderingen
Na de teleurstellend ervaren vrijwilligersbijeenkomst rees de vraag of het bestuur wat
minder frequent zou kunnen of moeten vergaderen. Besloten is dat de huidige 
frequentie het beste is voor de continuïteit en gezien de te behandelen onderwerpen.

9. Conferentie Nivon-100 “Terug naar de toekomst” en Nivonraad 2024-2
Yvonne en Wim zullen de conferentie op 16 november 2024 bijwonen.
Nivonraad: zaterdag 14 december 2024, Morgenrood, Oisterwijk, 9.30 u – 15.10 u.

10. Wvttk en datum volgende vergadering
We spraken nog over de nodige secretaris en coördinator buitenactiviteiten
Uit Flits 71: Jan Paul Veenhuizen afgetreden!
Uit HerfstToorts: afdeling Arnhem organiseert “Nieuw Plan van de Arbeid”

di 4 sept. ’24 14-16u, di 26 nov. 14-16u, di 15 feb.’25 19.30-21.30u

Volgende vergadering dinsdag 3 december 2024, 13.00 u – 15.00 u.

Actiepunten
1. Eugène neemt contact op met opvolger Jan Paul Veenhuizen over de vraag wel/geen 
stichting voor afdeling Nivon Utrecht.
2. Yvonne en René:  fietsexcursie voedselbos Haarzuilens in voorjaar (tip van Ludy).
3. Eugène vraagt Wim Baas of in het voorjaar weer een excursie mogelijk is naar diens 
moeras-en stinzenplantentuin in Westbroek.
4. Eugène neemt contact op met Wopke over huisvestings- en subsidiemogelijkheden via de 
gemeente.
5. Eugene vraagt na of de verhuurder verantwoordelijk is voor afzetten parkeergebied voor de 
gebruikers van het pand?

Pm: stoelen Jeudi (10 stapelbaar zonder leuning).

Pm: wandeling 3 volkstuinen Utrecht Noordoost.


